
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 13/02/2023 
 
Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
  Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Αξεπέραστα τα προβλήματα υποστελέχωσης που αντιμετωπίζει το 

Νοσοκομείο του Μεσολογγίου» 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από πολίτες και υγειονομικούς του Μεσολογγίου, έντονο 
προβληματισμό και αλγεινή εντύπωση τους έχει επιφέρει η μεγάλη απαξίωση και 
εγκατάλειψη που έχει υποστεί το Νοσοκομείο της πόλης τους. Το Νοσοκομείο του 
Μεσολογγίου, ακολουθώντας τη μοίρα των περισσοτέρων ελληνικών Νοσοκομείων, 
υφίσταται μια άνευ προηγουμένου υποστελέχωση η οποία μεταφράζεται σε 
επαγγελματική εξουθένωση των εναπομεινάντων γιατρών και ταλαιπωρία των ασθενών. 
Ο Ιατρικός Σύλλογος Αιτωλοακαρνανίας εδώ και καιρό έχει καταγγείλει τις σοβαρές 
ελλείψεις σε προσωπικό που αντιμετωπίζει το Νοσοκομείο Μεσολογγίου, 
διαμαρτυρήθηκε για τις εργασιακές εντάσεις, τις απλήρωτες εφημερίες, τις άσχημες 
συνθήκες εργασίας που αποτρέπουν τον οποιονδήποτε νέο γιατρό να εισέλθει στο Ε.Σ.Υ. 
και που οδηγούν σε κύμα παραιτήσεων το ήδη μόνιμο ιατρικό προσωπικό, ως 
αποτέλεσμα της υπερεργασίας, της υποστελέχωσης και των χαμηλών αποδοχών. 
Τεράστιες οι ευθύνες της Διοίκησης του Νοσοκομείου αλλά και της 6ης Υ.Π.Ε. για την 
αδράνεια και εθελοτυφλία που επέδειξαν αλλά και τις εμβαλωματικές πρακτικές που 
εφάρμοσαν όλο αυτό το διάστημα ως αντίδοτο στα προβλήματα του Νοσοκομείου. Με 
συνεχείς μετακινήσεις ιατρών από τα γειτονικά Κέντρα Υγείας ή με αντιδημοκρατικούς 
εξαναγκασμούς γιατρών του Νοσοκομείου σε υποχρεωτική εφημερία με τη διαδικασία του 
«εντέλλεσθε» δε λύνονται τα προβλήματα της υποστελέχωσης του Νοσοκομείου 
Μεσολογγίου. Η Πολιτεία πρέπει να κινήσει άμεσα τις διαδικασίες. Για να λυθούν τα 
προβλήματα δεν αρκεί μόνο να γίνει προκήρυξη θέσεων, αφού όλοι γνωρίζουμε ότι μια 
πρόσληψη μετράει από τη στιγμή που ο γιατρός θα προσφέρει τις υπηρεσίες του στο 
νοσοκομείο. Θα πρέπει ακόμη η Πολιτεία να δώσει κίνητρα, επαγγελματικά ή οικονομικά, 
ώστε να θέλξει κάθε νέο γιατρό να μείνει στην πατρίδα του και να προσφέρει τις πολύτιμες 
υπηρεσίες του σε μια Δημόσια Δομή Υγείας. Τα Νοσοκομεία της χώρας πρέπει επιτέλους 
να εκσυγχρονιστούν ώστε να λειτουργήσουν, όπως όλες οι σύγχρονες ευρωπαϊκές 
νοσοκομειακές μονάδες. Η τραγική κατάσταση που επικρατεί προσβάλλει όχι μόνο το 
ελληνικό Δημόσιο αλλά και τον κάθε πολίτη αυτής της χώρας. 
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Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να φροντίσετε και να 
βελτιώσετε την κατάσταση στο άρρυθμα και προβληματικώς λειτουργόν Νοσοκομείο του 
Μεσολογγίου; 
 

2. Προτίθεσθε άμεσα να προβείτε σε ενέργειες προκήρυξης θέσεων ιατρικού, 
νοσηλευτικού, διοικητικού και λοιπού προσωπικού για το Νοσοκομείο του Μεσολογγίου, 
προκειμένου να καλύψετε τα υπάρχοντα κενά; 
 
3. Για ποιους λόγους το τελευταίο διάστημα η Δημόσια Υγεία απαξιώνεται και 
υποβαθμίζεται; Οι πολίτες του Μεσολογγίου δεν αξίζουν να έχουν υγειονομικές υπηρεσίες 
ανταποδοτικές των φόρων που επί σειρά ετών έχουν πληρώσει; 
 
4. Τι προτίθεσθε να κάνετε, προκειμένου να δώσετε κίνητρα, ώστε να αποτρέψετε το κύμα 
παραιτήσεων γιατρών από το Ε.Σ.Υ. και ταυτόχρονα να θέλξετε νέους γιατρούς σε 
υποβολή αίτησης εισαγωγής σε αυτό; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




